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Studiebesök 

Dagen inleddes med ett studiebesök på Tellus Fritidscenter på 

Södermalm i Stockholm. Verksamhetschef Annica Friberg och 

aktivitetsansvarig Marielle Maxhall berättade om verksamheten. 

Tellus vänder sig med olika aktiviteter till seniorer och funktions-

nedsatta personer bosatta i hela Stockholms stad. Verksamheten 

håller öppet måndag-fredag och har ett stort utbud av aktiviteter 

att välja. Tellus erbjuder filmvisningar, musikunderhållning, före-

drag och dans varje vecka. Dessutom kurser, utställningar, teater, 

gymnastik och utflykter. Man hyr även ut lokaler för ett billigt 

pris dagtid och kvällar. Verksamheten bedrivs som aktiebolag, er-

håller anslag från Södermalms stadsdelsförvaltning och har sju 

anställda. Tanto seniorlokus på Rosenlundsgatan är en filial till 

Tellus och bedriver liknande verksamhet men i mindre skala. Ak-

tiviteterna är kostnadsfria för besökarna förutom att självkost-

nadspris tas ut för vissa utflykter. 

Rådets ledamöter var mycket positiva till detta studiebesök och 

den verksamhet som bedrivs på Tellus.  

§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Mats Hellberg. Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas 

vid nästa sammanträde den 14/6 2017 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 
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Inget rapporterades från förvaltningen då Gunilla Davids-

son var frånvarande. 

 

b. Statistikuppgifter  

Statistikuppgifter över beslut och domar var utskickade 

till ledamöterna före sammanträdet.  

 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

Ledamöterna har fått ta del ärendena till nästa nämndsamman-

träde. 

 Beslutsärendet om Hästa gård togs upp. Det är ett medborgarför-

slag om att odlingsföreningar ska få tillgång till odlingsenheter. 

Hästa gård skulle vara lämplig som en enhet för ekologisk stads-

odling när nuvarande arrende upphör 31/12 2017.  Rådet anser att 

det redan finns tillräckligt med odlingslotter inom området och 

att Hästa gård ska fortsätta drivas i sin nuvarande form med jord-

bruk och djurskötsel. Rådet efterlyser också samråd med de bo-

ende i stadsdelen innan beslut fattas och ställer sig undrande till 

att förvaltningen först efter att arrendet upphört ska ta ställning 

till vad Hästa gård ska användas till i fortsättningen. 

 

Rådet har för synpunkter fått ta del av en motion från modera-

terna (M) om att utveckla och kvalitetssäkra hemtjänsten. Rådets 

synpunkt är att utveckling och kvalitetssäkring av hemtjänsten är 

av största vikt men ställer sig tveksam till förslagen i skrivelsen 

som uppfattas som rörig och ej genomtänkt. 

  

§7  

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Yvonne och Sievert framför synpunkter på det frågeformulär som 

skickats ut till de öppna mötesplatserna som ett led i den gransk-

ning av verksamheterna som ska genomföras under året. Formu-

läret upplevs som alldeles för omfattande och frågorna svåra att  

besvara. Önskemål framförs att utredaren som ett komplement till 

frågeformuläret besöker mötesplatserna och gör en uppföljning 

och genomgång av verksamheten på plats. 

  

§8 

Övriga frågor 

Rådets sekreterare informerade om att förslag finns om att göra 

foldrar som presenterar pensionärsrådet och rådet för funktions-

nedsatta med foton och namn på ledamöterna samt kort informat-

ion om rådens uppdrag.  Pensionärsrådet ställer sig positiv till 

det. Vid nästa sammanträde föreslås fotografering äga rum. 
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§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 14 juni 2017 kl. 

10:00-12:00   

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


